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I dalje redovi za pasoÅ¡e
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BanjoluÄ•ani koji Å¾ele da postanu vlasnici biometrijskog pasoÅ¡a za to i  dalje moraju da Ä•ekaju u redovima. Iako je
od vizne liberalizacije  proÅ¡lo gotovo tri mjeseca guÅ¾ve u CIPS su velike Å¡to zbog mnogo  zainteresovanih za nove
pasoÅ¡e, Å¡to zbog pada sistema u Å¡alter-sali  CIPS-a.

Prema podacima CJB Banja Luka u oktobru 2010. godine podneseno je  4.454 zahtjeva za izdavanje biometrijske putne
isprave, a nakon ukidanja  viza taj broj se znatno poveÄ‡ao. - U novembru proÅ¡le godine podnesena su 15.492
zahtjeva, a u decembru  11.420 zahtjeva. SliÄ•na situacija je i u prvom mjescu ove godine kada  je 9.537 graÄ‘ana
predalo zahtjev - naveo je naÄ•elnik ovog centra, Darko Ä†ulum. On je govorio i o problemima s kojima su se susretali
zaposleni, Å¡to je u velikoj mjeri usporavalo rad. - Prilikom obrade podataka za izdavanje putne isprave od ukupnog 
broja predatih zahtjeva, oko deset odsto ne ode istovremeno sa ostalim  zahtjevima u proces izrade. To su lica koja su
predala zahtjev za  izdavanje biometrijske putne isprave, ali ne raspolaÅ¾u s taÄ•nom  informacijom u kojem
matiÄ•nom uredu se vode u knjizi roÄ‘enih i knjizi  drÅ¾avljana - pojasno je Ä†ulum. Kako bi graÄ‘ani izbjegli ove
probleme iz CJB Banja Luka poruÄ•uju da  prije predaje zahtjeva provjere u kojem matiÄ•nom uredu se vode. Portparol
CJB, Gospa ArsenoviÄ‡, rekla je da su  graÄ‘ani zainteresovani za izdavanje ove putne isprave posljednjih dana  morali
uzimati u obzir i velike guÅ¾ve u CIPS-u zbog Ä•estog pada  raÄ•unarskog sistema. U Agenciji za identifikaciona
dokumenta, evidenciju i razmjenu  podataka BiH (IDDEEA) potvrdili su da je oteÅ¾an rad sistema za izdavanje  putnih
isprava zbog instalacija aplikacija za dostavu podataka iz mreÅ¾e  diplomatsko-konzularnih predstavniÅ¡tva. - U
prethodnom periodu prilikom evidentiranja JMB od strane  nadleÅ¾nih organa na zahtjev mreÅ¾e
diplomatsko-konzularnih predstavniÅ¡tva  Ä•esto su se javljale greÅ¡ke prilikom upisivanja podataka u ovu mreÅ¾u - 
obrazloÅ¾ila je Amila Opardija, struÄ•ni savjetnik za odnose s javnoÅ¡Ä‡u ove agencije. U banjoluÄ•kim turistiÄ•kim
agencijama istiÄ•u da je ukidanje viza poveÄ‡alo zainteresovanost za putovanja u evropske metropole. - U troÅ¡kove
putovanja viÅ¡e nije ukljuÄ•ena procedura oko dobijanja  vize i plaÄ‡anja za vizu tako da su i aranÅ¾mani povoljniji. U
prethodnom  periodu je vladalo veliko interesovanje za Å¡oping-ture za Grac, a isto  tako imamo dosta rezervacija za
putovanja za 8. marta - rekla je Maja LakiÄ‡, sluÅ¾benica iz Odjeljenja prodaje TuristiÄ•ke agencije "Sebastijan".
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